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Wójt Gminy Dąbrówka

Niniejszym pismem zwracam się z prośbą o analizę funkcjonowania komunikacji miejskiej

w dni powszednie iświąteczne.

Proszę o dokonanie szczególnej analizy dotyczącej częstotliwości połączeń pomiędzy

miejscowościami: Kuligów-Radzymin.

Jednocześnie chciałbym poinformować, że otrzymuję liczne ustne uwagi niezadowolenia

od mieszkańców korzystających z tej linii w zakresie złego funkcjonowania i niedostosowania

do potrzeb mieszkańców ilości kursów (zbyt mała częstotliwość).

Dlatego też, zwracam się prośbą o przywrócenie kursów w niedzielę: godz. 5.10 z Kuligowa

oraz godz. 20.0O z Radzymina.
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Do wiadomości:

1. Pani Agnieszka Gryglas - Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrówka

Urąd Gminy Dąbrówłta
Kancelaria Ogólna - Wpłynęłg
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